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8大功能

8 Main Features



首頁輪播圖片 Banners：

點擊會出現會議相關資訊或官網

Click to view conference information 

or visit official website.

語言切換Languages：

點擊綠框處可中/英切換

Click the green icon to switch to 

Mandarin / English.



登入功能Log in：
請輸入身份證字/居留證號，登入成功後即可使用我的行

程及集點卡功能。

TJCC Members: Please enter your ID/UI No. to log in 

to use "My Schedule" & "Reward Card".

Foreign speakers & non-members: please enter 

your email address to log in.

若登入上有問題，煩請來信至brightllence@gmail.com

主旨：TJCC_APP登入

內文：請提供您的姓名、身分證字/居留證號、聯絡電話

If you have any trouble logging in, please contact us 

via brightllence@gmail.com with below info.:

Subject: TJCC_APP Log in

Content: Please provide us your full name, ID/UI No. 

and phone number.





議程功能Agenda：
綠匡處可切換日期及會議室。

Click the arrow in green column to switch dates.

藍匡處為搜尋功能，可使用關鍵字找尋議程。

Click the magnifier icon in blue column to search in agenda with 

keywords.

紅匡處點擊後可詳看講師摘要，單獨點擊講師姓名可瀏覽CV及講師所有

演講時段。

Click the speaker’s name in red column view CV, abstract(s), and 

presenting schedule(s).



• 如何預約議程How to reserve a speech:

於有興趣的講題，點擊綠框處之

空心星星符號，變實心表示預約成功

Click the hallow star icon at the right end of your interested speech.  A 

solid star icon means speech reserved successfully.

• 觀看已預約議程View Reserved Speeches

於議程功能頁中點擊右上紅框

星星符號，即可觀看預約的

所有演講；已結束之議程，

將會反灰顯示

Click the stat icon at the upper right hand corner in red column to view 

your reserved speeches. If the speech is finished, the font color will be 

grey.

預約成功畫面

Reserved Speeches

已結束議程畫面

Finished Speeches



講師功能Speakers：
• 點擊後可觀看CV，下方會列出所有演講的場次

Click to view speaker‘s CV and all the presenting schedules.

• 可使用搜尋功能找到講師

Click the magnifier icon in red column to search for speakers.



贊助商功能Sponsors：
點擊Go To Website可至贊助

商官網

Click “Go To Website” to 

view sponsors’ website.



電子壁報展示功能E-Posters：
• 依照基礎(含轉譯)及臨床區分

Two categories: Basic (including Translational) & Clinical

• 可使用搜尋功能輸入關鍵字或編號搜尋論文

Click the magnifier icon in red column to search for e-posters.

• 點擊Poster可放大瀏覽

Click the picture to zoom in.



平面圖功能Floor Plan：
• 可點擊想看的地點/樓層

Click to view in detail

• 單獨圖片可手動縮放

Use two fingers to zoom 

in.



活動辦法How to collect：
請至各廠商展覽攤位，於TJCC APP中「集點卡」內，點擊「掃描」對準該廠商之QR Code即完成1點集點，完
成指定點數後即可至大會報到處兌換獎品。
Go to the sponsor’s booth → open “TJCC APP” → go to “Reward Card” → click “Scan for Point” → pointing your 
camera to sponsor’s QR code → 1 point get → keep collecting points → go to registration counter to redeem the gift 
card once collecting the required points. 
*每家廠商點數僅認可一次。
Each participant can only get 1 point from each sponsor. 
*集點需包含5家必集廠商：羅氏、GSK、百靈佳、默沙東、小野&必治妥，未完成這5家集點者，無法兌換禮
品
Must-go Sponsors: GSK, Roche, BI, MSD, TTY. Must go to these 5 sponsors to collect the points or s/he will be 
denied to redeem the gist card. 
*電子掃碼集點樂僅可擇一兌換
（EX:若已兌換18點的禮品，則不可參加28點的活動）
Each participant can choose either A or B card to redeem. (ex. If you redeem 300-dollar gift card, you are not 
allowed to redeem 500-dollar card.) 
*禮品兌換時間Time for gift card redeeming ：
5/6 9:00-17:00
5/7 9:00-15:00

活動好禮Gift Cards：
下載禮：下載app即可兌換100元7-11商品卡
Download gift: Get 100-dollar 7-11 gift card for just downloading the TJCC APP. 

以下禮品，僅能擇一兌換Participants can only choose to redeem either A or B gift card.
A. 集滿18點，可兌換300元7-11商品卡18 points for 300-dollar 7-11 gift card. 
B. 集滿28點，可兌換500元7-11商品卡28 points for 300-dollar 7-11 gift card.

1. 參加資格：TJCC的有效會員、已繳費之非會員、講師、座長。
Qualification: TJCC valid members, registered members, speakers, moderators. 

2. 兌換時間及地點：禮品僅限會議期間指定時間內兌換完畢，請參照上時間表，逾時不補。
Redeem time & place: Gift card can only be redeemed at registration counter during designated time. Please 
refer to above time slot. 

3. 每位與會者最多可領一份下載禮以及一份集點樂。
Each participant can only get up to 2 gift cards: 1 from downloading the APP, and the other from points-
collecting activity. 

4. 所有禮品皆限量，換完為止。
There is limited quantity of gift cards 

5. 本活動禮品一經兌換，如有遺失、盗領、自行拋棄、毀損等恕不補發。
Once the gift card is redeemed, it won’t be reissued under any circumstances.

6. 大會主辦單位保留一切修改、變更、終止活動內容細節之權力，且不另行通知。
The organizer reserves the right to modify, change or terminate the detail of the event without any prior 
notice. 

7. 最低支援作業系統：Android 10.0（含）以上；iOS 13.0（含）以上。
Minimum Supported Operating System: Android 10.0 and later, iOS 13.0 and later. 



Thank�You


